
KOMISE  MĚSTSKÉ  ČÁSTI  č. 24 
 
 

Zápis  z jednání  KMČ č.24  ze dne  7.3. 2007 
 
  
 
Přítomni: Hloušek,Hýblová, Karger, Kohoutek, Lučanová, Palíková, Ing.Podracký, 
Řezníček, Schneider, Smékal, Viktora 

 
 
Omluveni: Navrátilová 
 
 
Jednání bylo zahájeno v 17.30 hod.,  řídí předseda komise Kohoutek Karel 
 
 
Program 

- zahájení 
- hosté 
- doručená pošta 
- projednáno 
 
 

Hosté :  
□ Městská policie – KMČ žádá o kontrolu černých skládek u Bystřice a Na zákopě 
□ občané z ulice Bystrovanská (ze strany Bělidel) si stěžují na poškození a velmi špatný 

stav komunikace  - dle plánů na pokračování stavby kanalizace ba měla být ulice do 
původního stavu uvedena do června 2007, dále žádají Technické služby o posečení trávy 
okolo cesty k parovodu 

□ sdružení Canic familiaris – žádá o schválení pronájmu pozemku k provozování 
kynologických aktivit  (MAJ/22/1209/2007/Ru ze dne 27.2.07) KM Č souhlasí  
Hlasování :  pro -  11     proti - 0 

□ pan Konečný z TJ Hodolany  - povolení kácení stromů (celkem 18 topolů a 4 břízy) 
KM Č souhlasí  Hlasování :  pro – 8   zdrželo se - 3 

 
 
 
 
Doručená pošta : 
 
 
□ ŽP/55/3670/2007/Jar     ze dne 19.2.07  zvl. užív.veř.zeleně, výkopy a zábory 
□ ÚSO/77/1939/2006Voj  ze dne 20.2.07 oznámení a zahájení územního řízení 
□ OPK/79/628/2007/Ši      ze dne 14.2.07  rozhodnutí o uzavírce 
□ OPK/79/630/2007/Van   ze dne 19.2.07    zvl. užívání místní komunikace 
□ OPK/79/450/2007/Van   ze dne 12.2.07            dtto 
□ OPK/79/485/2007/Van   ze dne 14.2.07            dtto 



□ OPK/79/449/2007/Van   ze dne  12.2.07           dtto 
□ OPK/79/626/2007/Van   ze dne  26.2.07           dtto 
□ OPK/79/657/2007/Van   ze dne  26.2.07           dtto 
□ OPK/79/736/2007/Van   ze dne  26.2.07           dtto 
□ MAJ-MŘ-DOK/556/2007/Ru  ze dne 8.2.07 žádost o stanovisko k odprodeji, KM Č 

souhlasí pokud je pozemek v souladu s územním plánem za účelem výstavby RD 
□ MAJ/22/84/2007/Ru ze dne 13.2.07  žádost o stanovisko k výkupu, KM Č souhlasí 

s výkupem za adekvátní cenu 
 
 
 
Projednáno : 
 
 

1. KMČ urguje úklid a opravy dětského hřiště 
2. Změna přednosti v jízdě na ulici Libušina a U panelárny 
3. U nového podchodu od v Horolanech stále chybí osvětlení a ze strany Horolan chybí 

žlábek na kola 
4. Skládka u stavebnin Itema je v šetření Odboru životního prostředí 
5. Zápis z jednání o rekonstrukci ulice Na zákopě k nahlédnutí u předsedy KMČ 
6. KMČ žádá o vyjádření Dopravního podniku Olomouc k tramvajové dopravě z nádraží 

na Bělidla a z Bělidel do města. 
7. Úklid u samoobsluhy a u ambulatória – stále trvá 
8. Vybagrování koryta Bystřice – hotovo 
9. KMČ žádá o vyjádření Odbor investic k plánované stavbě chodníku na ulici Matěje 

z Janova 
10. Paní Lučanová navrhuje schůzku z důvodu stavu Bystřice od lávky (včetně splavu)- se 

zástupci TS,odboru životního prostředí, Povodí Moravy, Městských lesů a 
majitele splavu. 

11. Na chodníku na začátku ulice Libušina ( hned u křižovatky Hodolanská-Libušina)) je 
propadený kanál 

12. KMČ žádá o úklid chodníků okolo bývalých sladoven 
13. Majitel restaurace U Švejka žádá prostřednictvím KMČ o přezkoumání stavu topolů u 

restaurace. 
 
 
 
 
Jednání bylo ukončeno v 19.00hod 
 
Zapsala :  Palíková 
 
                                   Karel Kohoutek 
                                            předseda KMČ č.24 
  
                                                                        
 
Příští jednání komise bude 4.4. 2007 v 17.30 hod. na ulici Jiráskova č. 9 
 
 
 


